
 
 

Zápisnica zo zasadnutia Akademického senátu VŠMU 
zo dňa 09.10.2020 

 
 
Miesto konania: Zochova ulica, Dvorana, HTF VŠMU 
Čas: 9.30 h  
 
Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnení: Prof. Roman Polák, doc.František Pergler, Daniel Horňák, Veronika Gregušová, 
Anna Mária Janeková  
Senát bol uznášania schopný. 
Hostia:  
doc. Mária Heinzová, ArtD., rektorka VŠMU,  
Mgr. Art. Martin Čuvaj, ArtD, prorektor VŠMU pre vzdelávanie 
JUDr. Ingrid Vaculčíková 
 
 
 

PROGRAM zasadnutia: 
1. Prerokovanie a hlasovanie o Štatúte VŠMU 
2. Prerokovanie a hlasovanie o Disciplinárnom poriadku pre študentov VŠMU 
3. Prerokovanie a hlasovanie o Rokovacom poriadku disciplinárnej komisie 
4. Návrh na úpravu štruktúry miest na rektoráte VŠMU 
5. Návrh Zmluvy o spolupráci pri realizácii investičného zámeru medzi Židovskou 

náboženskou obcou a VŠMU 
6. Rôzne  

 
PRÍLOHY:  

 Štatút VŠMU (pripomienkovaná pracovná verzia so všetkými zásahmi a zmenami) 

 Štatút VŠMU (finálna verzia so zapracovanými pripomienkami) 

 Disciplinárny poriadok pre študentov VŠMU (verzia s farebne vyznačenými zmenami) 

 Disciplinárny poriadok pre študentov VŠMU (finálna verzia so zapracovanými zmenami) 

 Rokovací poriadok disciplinárnej komisie (verzia s farebne vyznačenými zmenami) 

 Rokovací poriadok disciplinárnej komisie (finálna verzia so zapracovanými zmenami) 

 Návrh úpravy štruktúry pracovných miest na rektoráte VŠMU (aj s odôvodnením) 

 Návrh Zmluvy medzi ŽNO a VŠMU 

 
Zasadnutie viedol predseda Akademického senátu (ďalej len AS) prof. Mgr. Art. Peter Pavlac.  
 
Predseda AS prof. Peter Pavlac (ďalej len „predseda AS“) privítal členov AS a predstavil hostí; 
rektorku doc. Mgr. art. Máriu Heinzovú, ArtD., (ďalej len „rektorka“) prorektora VŠMU pre 
vzdelávanie Mgr. Art. Martina Čuvaja, ArtD. a p. právničku JUDr. Ingrid Vaculčíkovú. Všetkým 
prítomným poďakoval za účasť a ospravedlnil neskorší príchod jedného z členov AS – Mária 
Houdeka, (kvôli lekárskemu vyšetreniu). 
 
 
 
 
 



 
Podľa Rokovacieho poriadku AS predseda AS  navrhol overovateľa zápisnice - Erika Klimenta 
a vyzval členov senátu aby hlasovali: 
 
Hlasovanie 
Prítomných: 9  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
Predseda AS vyzval prítomných členov AS aby sa vyjadrili k programu zasadnutia alebo predložili 
návrhy na jeho doplnenie. Vzhľadom na to, že Jakubovi Uríčkovi s úspešným ukončením štúdia 
skončilo členstvo v AS ako i funkcia podpredsedu AS, predseda AS navrhol doplniť do bodu – 
„Rôzne“  voľbu nového podpredsedu AS. Ďalší bod do „Rôzne“ predseda AS navrhol doplniť nové 
informácie dotýkajúce sa tvorby Etického kódexu na VŠMU. O doplnenie programu v bode 
„Rôzne“ požiadal aj Mgr. V. Slaninka, ktorý považoval za dôležité prerokovať komunikačné 
postupy a spoluprácu s oddelením IT a objasniť dôvod uzatvárania dverí na chodbe medzi DF 
a HTF. Predseda AS tak vyzval prítomných k hlasovaniu za navrhnuté doplnenie programu 
v uvedenom poradí; 
K bodu 6 – Rôzne  
a) Komunikačné postupy a spolupráca s IT 
b) Prerokovanie uzatvárania dverí na chodbe medzi DF a HTF 
c) Voľba podpredsedu AS 
d) Aktuálne informácie k Etickému kódexu 
 
Hlasovanie 
Prítomných: 9  
Za doplnenie programu: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 1 
Prerokovanie a hlasovanie o Štatúte VŠMU 
 
V úvode rektorka požiadala o slovo a stručne zdôvodnila potrebu novelizácie Štatútu VŠMU. 
Informovala, že k pôvodnému návrhu dodatku, ktorý pred časom predložila AS, mal viaceré 
pripomienky generálny riaditeľ sekcie VŠ Jozef Jurkovič. Po konzultáciách s JUDr. Vaculčíkovou sa 
preto vedenie rozhodlo navrhnúť nový Štatút VŠMU – prehľadnejší a stručnejší. Na rektorkine 
slová nadviazal prorektor Mgr. Art. Martin Čuvaj, ArtD. a doplnil, že doterajší štatút vo veľkej 
miere citoval ustanovenia zo Zákona o Vysokých školách alebo sa naň odvolával. Zákon 
medzičasom prešiel viacerými úpravami, ktoré bolo potrebné rovnako dopĺňať do Štatútu. 
Prorektor predstavil filozofiu tvorby nového Štatútu VŠMU v troch základných bodoch; 
- Štatút necituje zákon o VŠ,  
- neduplikuje body, ktoré sú obsahom Študijného poriadku VŠMU,  
- je definovaný ako základný dokument školy, ktorého výpoveďou je poslanie, hlavné ciele 

a organizačná štruktúra VŠMU.  
Prorektor ďalej informoval, že v Štatúte bolo potrebné zapracovať zmeny vyplývajúce zo zákona 
o VŠ, pôsobnosti Vedeckej rady na VŠ, pôsobnosti Akademického senátu na VŠ a rovnako aj 
zmeny o prerokovaní študijných programov, čo onedlho bude súčasťou nového predpisu o  
vnútornom systéme zabezpečovania kvality. Zmeny boli navrhnuté aj v článku č. 55 o odpúšťaní 
alebo znižovaní školného. JUDr. I. Vaculčíkova zdôraznila, že generálny riaditeľ sekcie VŠ Jozef 



Jurkovič predbežne súhlasil so všetkými navrhovanými úpravami. Predseda AS vyzval členov AS 
k pripomienkovaniu nového znenia Štatútu VŠMU.  
 
- Mgr. Z. Mojžišová PhD. navrhla, či by pri písaní textu nemal byť použitý rodovo vyvážený 

jazyk. JUDr. I. Vaculčíková neodporučila jeho  použitie z dôvodu, že to neurčuje žiaden 
slovenský zákon a rodovo vyvážený jazyk rovnako nepoužíva zatiaľ ani Zákon o vysokých 
školách, takže by to mohlo byť problematické (a nie len pri priamych citáciách) zo zákona. 
Prof. P. Pavlac považuje túto problematiku (rodovo vyvážená štylistika oficiálnych 
dokumentov) za impulz, ktorému sa bude potrebné v budúcnosti venovať.  

- (pozn: na zasadnutie prišiel Mário Houdek ).  
 
- Mgr. V. Slaninku zaujímalo, prečo sa v názve uvádza aj mesto, v ktorom škola sídli. 

Nepovažuje to za potrebné, čo odôvodnil tým, že v Bratislave existuje len jedna Vysoká škola 
múzických umení. JUDr. I. Vaculčíkova ho upozornila, že Prílohou č. 1 Zákona o vysokých 
školách je zoznam vysokých škôl, kde sa používa názov Vysoká škola múzických umení 
v Bratislave a tento tvar je vysoká škola povinná používať vo všetkých svojich oficiálnych 
dokumentoch.  
 

Žiadne ďalšie pripomienky neboli vznesené.  Predseda AS dal hlasovať za nové znenie Štatútu:   
 
Hlasovanie 
Prítomných: 10  
Za schválenie nového Štatútu VŠMU: 10 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
UZNESENIE: AS VŠMU schvaľuje predložený návrh nového Štatútu VŠMU. 

 
 
K bodu 2 
Prerokovanie a hlasovanie o Disciplinárnom poriadku pre študentov VŠMU 

 
Prorektor Mgr. Art. Martin Čuvaj, ArtD. informoval členov AS, že úpravy tak Disciplinárneho 
poriadku pre študentov VŠMU  ako aj Rokovacieho poriadku disciplinárnej komisie VŠMU 
vyplynuli z pandemickej situácie na Slovensku, počas ktorej  sa začala výučba dištančnou formou 
prostredníctvom dostupných online platforiem. JUDr. I. Vaculčíková upravila niektoré nedostatky 
predchádzajúcich predpisov a ich znenie upravila tak, aby bolo kompatibilné s aktuálnou 
situáciou. Prorektor v krátkosti zhrnul k akým zmenám v úpravách Disciplinárneho poriadku pre 
študentov VŠMU došlo; 
- doplnenie vymedzenia základných povinností študenta 
- definícia disciplinárneho priestupku 
- možnosť odvolania sa študenta  

 
Predseda AS vyzval členov na pripomienkovanie predkladaného Disciplinárneho  poriadku pre 
študentov VŠMU. Žiaden z členov nevzniesol pripomienku.  
(pozn.: prišiel doc. Mgr. art. D. Kozák ArtD.) 

 
Hlasovanie 
Prítomných: 11  
Za schválenie Disciplinárneho poriadku pre študentov VŠMU: 10 
Proti: 0 



Zdržali sa: 1 
 
UZNESENIE: AS VŠMU schvaľuje predložený návrh Disciplinárneho poriadku pre študentov 
VŠMU. 

 
 
 

K bodu 3 
Prerokovanie a hlasovanie o Rokovacom poriadku disciplinárnej komisie VŠMU 
 
Prorektor upozornil, že v pôvodnom texte Rokovacieho poriadku disciplinárnej komisie  VŠMU 
chýbala presná  štylizácia a vymedzenie článkov, ktoré JUDr. I. Vaculčíková doplnila.  
Predseda AS vyzval členov na pripomienkovanie predkladaného Rokovacieho poriadku 
disciplinárnej komisie  VŠMU. Žiaden z členov nevzniesol pripomienku. 

 
Hlasovanie 
Prítomných: 11  
Za schválenie Rokovacieho poriadku disciplinárnej komisie VŠMU : 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
UZNESENIE: AS VŠMU schvaľuje predložený návrh rokovacieho poriadku disciplinárnej komisie 
VŠMU. 

 
 

Pred odchodom sa JUDr. I. Vaculčíková v krátkosti vyjadrila, že so zavedením etického kódexu 
nesúhlasí, pretože na riešenie vzťahov na pracovisku existuje Pracovný poriadok a Zákonník 
práce.  Predseda AS upozornil, že je to obsiahlejšia téma, ktorej sa ešte bude AS v budúcnosti 
venovať.  
Prorektor pred odchodom požiadal členov AS o súčinnosť a spoluprácu v najbližších 3 mesiacoch 
z dôvodu prípravy žiadostí o akreditáciu nových študijných programov v zmysle Zákona 
o zabezpečovaní kvality VŠ vzdelávania.  
 
Predseda AS poďakoval prorektorovi Mgr. Art. M. Čuvajovi, ArtD. a JUDr. I. Vaculčíkovej za 
podanie výkladu k predkladaným materiálom a za účasť na zasadnutí Akademického senátu. 
Hostia následne odišli. 
 
K bodu 4 
Návrh na úpravu štruktúry miest na rektoráte VŠMU 
 
Rektorka doc. Mgr. art. Mária Henzová, ArtD. nadviazala na záverečné slová prorektora a 
pred rokovaním o návrhu úpravy štruktúry pracovných miest zdôraznila aktuálne 
najdôležitejšie skutočnosti vyplývajúce zo Zákona o zabezpečení kvality vysokoškolského 
vzdelávania:  
- Štandardy pre študijné programy, pre vnútorný systém zabezpečovania kvality 

vysokoškolského vzdelávania a  pre habilitačné konanie a konanie na vymenúvanie 
profesorov schválené  Slovenskou akreditačnou agentúrou pre vysoké školstvo 
nadobudli účinnosť dňa 1. 9. 2020. 

- VŠMU je povinná zosúladiť svoj vnútorný systém so štandardmi do 24 mesiacov od 
nadobudnutia ich účinnosti. Pred tým však musí v súlade so zákonom požiadať 



o akreditáciu tých študijných programov (ŠP), ktoré momentálne nespĺňajú požiadavky 
štandardov.  

- Pri predložení týchto žiadostí bude VŠMU tvorivú činnosť  v rámci jedného ŠP 
preukazovať prostredníctvom najvýznamnejších výstupov  piatich 
pedagógov zabezpečujúcich profilové predmety študijného programu, ktorí 
zároveň nesú zodpovednosť za uskutočňovanie, rozvoj a zabezpečenie kvality 
študijného programu.   

- Na základe prebiehajúcej analýzy tvorivej činnosti jednotlivých pedagógov pôsobiacich 
v študijných programoch na VŠMU a požiadavky súladu so štandardmi sa ukazuje, že 
fakulty budú musieť pristúpiť ku zlučovaniu niektorých študijných programov, resp. 
ich  transformácii. 

- Žiadosti  o akreditáciu nových študijných programov vrátane všetkých schvaľovacích 
procesov je potrebné pripraviť najneskôr do 18. 12. 2020.  

- Po podaní žiadostí o akreditáciu študijných programov sa VŠMU bude musieť intenzívne 
venovať zosúladeniu svojho vnútorného systému so štandardmi. 

- Vzhľadom na množstvo administratívnych úkonov, ktoré je potrebné zabezpečiť jednak 
pri príprave žiadostí o akreditáciu ŠP, ale aj v procese prípravy vnútorného systému, 
rektorka požiadala  o úpravu štruktúry miest na rektoráte VŠMU a vytvorenie 
pracovného  miesta v úväzku 1,0 na Rektoráte VŠMU s označením administrátor  
vnútorného systému zabezpečovania kvality na VŠMU. Pozície podobného charakteru 
odporúčala dekanom zabezpečiť aj na fakultnej úrovni.   

 
Predseda AS vyzval členov na pripomienkovanie predkladaného Návrhu na úpravu štruktúry 
miest na rektoráte VŠMU. 

 

- Prof. B. Lenko, ArtD., sa informoval,  aký má súvis vytvorenie nového pracovného 
miesta s vnútorným systémom zabezpečenia kvality na VŠMU. Rektorka reagovala, že 
náplňou pracovného miesta má byť napr. príprava dokumentov, ktoré vyžadujú 
štandardy, evidencia rôznych podkladov pre domácich a externých hodnotiteľov, 
záznamov - dotazníkov študentov, absolventov, ďalej príprava podkladov pre 
zasadania Rady kvality, činnosť tajomníka tejto rady, komunikácia s fakultnými 
koordinátormi pre vnútorný systém a pod. (čiže komplexná administrácia) 

 
- Doc. Mgr. art. D. Kozák ArtD. sa pýtal, či dekani fakúlt už majú premyslené personálne 

obsadenie na takéto pracovné miesta. Rektorka ho uistila, že táto téma je predmetom 
rokovania na zasadnutiach kolégií, dekani uvažujú o pracovníkoch, ktorí majú nielen 
administratívne schopnosti, ale aj kontakt s prostredím ich fakúlt.  

 

- Doc. Mgr. art. D. Kozák ArtD. sa informoval, kto bude posudzovať Radu kvality. Rektorka 
reagovala, že Rada kvality bude nezávislým akademickým orgánom. Výsledky činnosti  
rady bude hodnotiť a kontrolovať Slovenská akreditačná agentúra pre VŠ. 

 

- MgA. P. Čisárik sprostredkoval svoje skúsenosti z podobných procesov ako bývalý 
štatutár strednej školy.  Absolvoval napr. audítorské skúšky. Upozornil členov AS na 
zložitý proces, ktorý je so zabezpečovaním kvality spojený. Hovoril nielen o 
obrovskej administratívnej, ale aj o časovej a procesnej zložitosti úspešného zavedenia 
systému kvality na školách. Do tohto procesu, procesu hodnotenia, sú začlenení nie len 
zamestnanci a pedagógovia, ale aj študenti a odborníci z externého prostredia.  

 
Predseda AS dal hlasovať za schválenie návrhu na úpravu štruktúry miest na rektoráte 
VŠMU. 



 

Hlasovanie 
Prítomných: 11  
Za schválenie úpravy štruktúry pracovných miest na rektoráte: 11 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
UZNESENIE: AS VŠMU schvaľuje predložený návrh úpravy štruktúry pracovných miest na 
VŠMU. 

 
 

K bodu 5 
Návrh Zmluvy o spolupráci pri realizácii investičného zámeru medzi Židovskou 
náboženskou obcou (ŽNO)a VŠMU 
 
Rektorka informovala členov AS o ďalšom postupe pri plánovanej výstavbe prístavby VŠMU 
(Svoradova ul.). Rokovanie a vyjednávanie s majiteľom susedného pozemku ŽNO trvá dlhší  
čas. VŠMU predkladala ŽNO už viaceré verzie zmluvy o spolupráci a o budúcom vecnom 
bremene, zatiaľ nedošlo k definitívnej dohode. Po zistení niektorých nových skutočností 
vyplývajúcich z plánovanej revitalizácie Zochovej ulice pripravila VŠMU aktualizovaný návrh 
zmluvy, ktorý bol zaslaný druhej strane v auguste t. r. Podrobnosti o podmienkach vecného 
bremena sú zachytené v návrhu zmluvy. K zmluve sa po Akademickom senáte bude 
v zmysle zákona vyjadrovať aj Správna rada VŠMU. 
 
Predseda AS vyzval členov na pripomienkovanie predkladaného Návrhu Zmluvy 
o spolupráci pri realizácii investičného zámeru medzi Židovskou náboženskou obcou 
a VŠMU. 
 
- Prof. Boris Lenko, ArtD. poukázal na to, že predkladanú Zmluvu nevie posúdiť ako 

odborník. Rektorka informovala, že schválenie zmluvy Akademickým senátom vyplýva 
zo zákona. Materiály sa posielajú preto pred zasadnutím AS na preštudovanie a členovia 
na zasadnutí o nej majú možnosť diskutovať a vzniesť pripomienky.  

- Erik Kliment sa zaujímal o statické posudky budovy a  domnieval sa, že statické posudky 
budú realizované až po začatí stavby. Dôvodom bola obava z ohrozenia možnej výstavby 
novej budovy VŠMU (prístavby) v prípade ak by znalecký posudok pred realizáciou 
neumožnil prebúranie steny budovy. Preto navrhoval 2 statické posudky pred podpisom 
zmluvy (čo je bežná prax v stavebníctve). Rektorka ako aj niektorí členovia AS túto 
informáciu po preverení znenia samotnej zmluvy korigovali. Podľa zmluvy sa statické 
posudky budú robiť pred začatím stavby.  

- Erik Kliment tiež požadoval doloženie príloh, ktoré sú v zmluve uvedené. Rektorka 
upozornila, že prílohy zmluvy obsahujú overovacie architektonické štúdie, ktoré 
podliehajú Dohode o zachovávaní mlčanlivosti. Prisľúbila, že možnosť sprístupnenia 
príloh preverí u právnika a členov AS bude informovať.  

 
- Mgr. art. Kozák, ArtD.  vyjadril rektorke plnú dôveru a vyjadril sa, že prílohy zmluvy 

nepotrebuje na preštudovanie.  Ostatní členovia sa pripojili.  
 

Predseda AS dal hlasovať za schválenie Návrh Zmluvy o spolupráci pri realizácii investičného 
zámeru medzi Židovskou náboženskou obcou a VŠMU.  

 
Hlasovanie 



Prítomných: 11  
     Za schválenie návrhu Zmluvy o spolupráci pri realizácii investičného zámeru medzi ŽNO   
     a VŠMU : 11 

Proti: 0 
Zdržali sa: 0 

 
UZNESENIE: AS VŠMU schváli návrh Zmluvy o spolupráci pri realizácii investičného zámeru 
medzi Židovskou náboženskou obcou a VŠMU 
 
Rektorka doc. M. Heinzová, ArtD. požiadala členov AS, aby v prípade sprístupnenia príloh 
zmluvy zachovali diskrétnosť.  
(pozn.: rektorka sa po sľúbenom preverení informácie dohodla s predsedom AS, že prílohy 
k Zmluve budú sprístupnené k nahliadnutiu na Rektoráte VŠMU). 
 
(Pozn.: Po hlasovaní zo zasadnutia odišla Mgr. Z. Mojžišová, PhD.)  

 
K bodu 6 

Rôzne 
a) Komunikačné postupy a spolupráca s IT 

 
- Mgr. V. Slaninka vyjadril nespokojnosť so zamestnancami IT oddelenia na VŠMU, na  

nekompetentnosť a neodbornosť IT pracovníkov, ktorí si neplnia základné pracovné 
povinnosti, ktoré prislúchajú administrátorom systému. Nešpecifikoval konkrétne problémy, 
všeobecne však opísal zle fungujúcu komunikáciu s IT oddelením. Rektorka nesúhlasila so 
všeobecnými negatívnymi vyjadreniami na adresu IT pracovníkov. Na základe mailovej 
komunikácie pedagógov FTF a DF s jedným z pracovníkov IT ihneď zvolala  stretnutie, na 
ktorom pracovníkov IT dôrazne upozornila na dodržiavanie pravidiel v komunikácii 
s pedagógmi. Pokiaľ budú sťažnosti pretrvávať, vyvodí dôsledky.  Rektorka tiež upozornila na 
súčasný deficit IT pracovníkov, ktorí by boli ochotní pracovať vo verejnej správe vzhľadom na 
aktuálne možnosti ich finančného ohodnotenia. Informovala,  že výberové konanie na nového 
IT pracovníka, ktorý by pomohol pri riešení IT problémov aj po koncepčnej stránke, je 
opakovane zverejňované na pracovnom portáli. Prítomných členov AS požiadala o spoluprácu 
pri hľadaní vhodného kandidáta a zároveň požiadala p. Mgr. V.  Slaninku, aby ju o prípadných 
ďalších konkrétnych nesplnených úlohách IT pracovníkov informoval.  

- ( Pozn: zo zasadnutia odišla Miroslava Oravcová ). 
- Prof. Boris Lenko sa informoval, či je možné IT pracovníkov ohodnotiť vyššou mzdou, prípadne 

upraviť osobným príplatkom a poukázal na to, že v súčasnej dobe je výška mzdy IT  
pracovníkov vyššia ako mzdy iných administratívnych pracovníkov vo verejnej správe.  

- Mgr. Eva Juklová zdôraznila, že mzdy pracovníkov na škole sú limitované osobitnou stupnicou 
platových taríf určovaných zákonom.  

- MgA. P. Čisárik naopak vyzdvihol vysoké pracovné nasadenie a ochotu pána E. Bombaru 
v núdzovom stave (epidemiologická situácia) a navrhol, aby mu bolo zvýšené osobné 
ohodnotenie.  

- Mgr. E. Juklová znova zdôraznila, že AS nemôže rozhodovať o zvýšení osobných príplatkov 
zamestnancov VŠMU. 

- MgA. P. Čisárik navrhol aby boli podnety členov AS ku zvyšovaniu platov IT pracovníkov na 
VŠMU spracované ako odporúčanie v návrhu uznesenia AS v znení: Akademický senát na 
aktuálne podnety  zhodnotil situáciu fungovania IT oddelenia a odporúča vzhľadom na 
núdzový stav a potrebu online výučby finančne túto skutočnosť zohľadniť v mzdovom 
ohodnotení IT pracovníkov. 



 
Predseda AS dal za tento návrh hlasovať.  

 
Hlasovanie 
Prítomných: 9  
Za návrh uznesenia: 8 
Proti: 0 
Zdržali sa: 1 
 
Návrh AS nebol schválený .  

 
b) Prerokovanie uzatvárania dverí na chodbe medzi FTF a HTF 

 
- Mgr. V. Slaninka požadoval, aby dvere na chodbe, ktorá spája FTF a HTF, ostali otvorené. 

Rektorka ho upozornila, že dotknutá časť budovy je t. č. staveniskom, na ktorom by sa podľa 
stavebného dozoru nemal nikto do ukončenia stavby nachádzať, aby sa zamedzilo možným 
zraneniam,  problémom  ako i komplikáciám vzhľadom na aktuálnu pandemickú situáciu.  

- ( pozn: prof. B. Lenko zo zasadnutia odišiel) 
- Mgr. V. Slaninka navrhuje aby sa cez dvere prechádzalo na fungujúcu magnetickú kartu, ktorú 

by vlastnili iba niektorí zamestnanci. Rektorka reagovala, že Mgr. Slaninka bol o dôvodoch 
uzatvorenia prechodu už informovaný, vzťahuje sa neho výnimka, aby mohol cez prechod 
prechádzať. Po dokončení stavby a po odsúhlasení stavebným dozorom budú požiadavky p. 
Mgr. Slaninku komunikované ďalej. 

- Doc. Mgr. art. D. Kozák, ArtD. tiež poukázal na krádeže, ku ktorým došlo v minulosti a tým 
zdôraznil nevyhnutnosť zavedenia čipových kariet, ktorým by sa sledoval pohyb osôb 
v budove školy.  

-  Rektorka zdôraznila, že funkčnosť čipových kariet (vo všetkých objektoch školy) súvisí so 
 správou identít, ktorej sa venujú pracovníci IT v spolupráci s kolegami z UK. Je to však zložitý 
 a časovo náročný proces, ktorý rovnako súvisí s obstaraním kamier,  turniketov, samotných 
 čipových kariet a pod. Je to téma, ktorej sa IT nepretržite venuje. 
 
Po vyjadrení rektorky predseda AS túto tému uzatvoril. 

 
c) Informácie ku tvorbe Etického kódexu 

 
- Predseda AS referoval, že k téme o zavedení Etického kódexu absolvoval niekoľko 

rozhovorov s predsedami Etických komisií iných vysokých škôl. Na základe komunikácie 
s doc. Ing. G. Dubcovou, PhD. z Ekonomickej univerzity, vyplynulo, že téma etických 
kódexov na vysokých školách bude predmetom samostatných ustanovení v 
aktualizovanom zákone o vysokých školách. Keďže tvorba Etického kódexu na VŠ bude 
súčasťou novely zákona, predseda AS sa rozhodol, že diskusiu k tejto téme bude 
priebežne iniciovať a viesť v závislosti od aktualizovaných informácií a prisľúbil, že on 
sám (vychádzajúc i z diskusie s Ing.Dubcovou) sa agendou z tejto témy vyplývajúcou 
bude osobne zaoberať. 

 
 
Členovia AS nemali k téme tvorby etického kódexu žiadne pripomienky. Predseda AS prof. 
Mgr. art. P. Pavlac sa s členmi AS rozlúčil a  poďakoval  im za trpezlivosť a účasť na zasadnutí. 

 



 
 
 
 
                     
Zapísala:  

Mgr.  Eva Hocková - tajomníčka 

 
Overili:  

Prof. Peter Pavlac – predseda AS       

Erik Kliment – za študentskú časť Akademickej obce 

 
 
 
 
V Bratislave: 09.10.2020 
 


